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Záznam z jednání  

„Komise pro urbanismus a architekturu“ 
 
Datum: 05. 05. 2025 
Místo: zasedací místnost odboru OSIT, budova A1, 4. patro 
Přítomní členové komise:  Ing. arch. Jan Hrouda, Ing. Radek Kudrnáč, Ing. arch. Vlastimil Stránský, MgA. Lukáš 

Větrovec B.A. 
Nepřítomní členové komise: Mgr. Otto Chmelík, doc. Ing. arch. Tomáš Efler, Ing. Martin Scháno 
Hosté:  Ing. Ondřej Smíšek, Ing. arch. Lukáš Houser, Ing. Bc. Anna Lehká, Renata Kuruczová, 

Zuzana Kudrnáčová 
 

1 ÚVOD 

 Zástupce předsedy komise přivítal všechny členy komise včetně hostů. 
 
Byl schválen a odhlasován program zasedání komise:  

 
Program: 

a) instalace nových hodin, Tyršova ulice 
b) mobilní zábrany parkoviště u zámeckého rybníka 
c) parkování před budovou VZP, Myslbekova ulice 
d) pozemkové úpravy 
e) využití areálu bývalé tržnice (Husovo nám.), případné oplocení 
f) schody kostel sv. Kříže 
g) využití pozemků Bynov – pozemky p.č. 761/105 a 761/4 
h) kotva na nábřeží 
i) zastřešení zastávky MHD naproti prodejně Technik – Přípeř 
j) oplocení dětského hřiště, ulice Labská, nábřeží 
k) průchod parkem u budovy ČEZ, Teplická ulice 

                     
a) instalace nových hodin, Tyršova ulice 

Zástupci odboru OKD prezentovali možné návrhy instalace nových hodin na místě původních před OD 
Billa, Tyršova ulice. Během následné diskuze vyvstala otázka, zda vůbec by se na toto místo měly 
hodiny umístit, a pokud ano, tak v jaké designu. 
Architekt města konstatoval, že hodiny do veřejného prostoru patří a měly by být ve stejném designu, 
ve kterém se instalují hodiny v městské části Podmokly. 
 
Závěr:  
Komise doporučuje radě města schválit umístění hodin v prostoru mezi OD Billa a autobusovou 
zastávkou v ulici Tyršova. Hodiny by měly být ve stejném designu jako nové hodiny umístěné 
v městské části Podmokly. 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

b) mobilní zábrany parkoviště u zámeckého rybníka 
Zástupci odboru OKD prezentovali možné návrhy instalace zábran u zámeckého rybníka, které by 
oddělily od sebe zaparkované automobily a labutě vycházející z rybníka. 
 
Závěr:  
Komise doporučuje radě města schválit protažení stávajících obrubníků u parkoviště i na místa, kde 
doposud schází, úpravu ploch se zatravňovací dlažbou a umístění rostlin vizuálně oddělující parkovací 
plochu od rybníka. 
 
Hlasování, 4 pro. 
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c) parkování před budovou VZP, Myslbekova ulice 
Členové komise diskutovali nad nově vytvořenými parkovacími místy před budovou VZP, Myslbekova 
ul.  
 
Závěr:  
Komise doporučuje téma parkovacích míst před budovou VZP v Myslbekově ulici vrátit do Dopravní 
komise, která ve spolupráci se stavebním úřadem prověří existenci povinnosti při stavebním povolení 
budovy VZP mít parkovací místa, kolik a v jakém umístění. Případně znovu navrhnou jiné řešení 
parkování u budovy VZP. 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

d) pozemkové úpravy 
Paní náměstkyně Lehká informovala členy komise o chystajících pozemkových úpravách Státního 
pozemkového úřadu. Pozemkové úpravy by měly řešit např. úpravu odtokových poměrů okolní krajiny 
v extravilánu města Děčín (př. oblast Krásný Studenec). Úpravy by měly vrátit krajinu do původních 
krajinářských podob hlavně z důvodu zadržování vody v krajině (remízy, propustky, meliorace). 
 
Závěr: 
Komise doporučuje radě města vytvořit pracovní tým (včetně architekta města) spolupracující se 
Státním pozemkovým úřadem na téma pozemkových úprav.  
Komise doporučuje radě města, aby dále pověřila kancelář architekta města, aby se tímto tématem 
zabývala ve spolupráci s externím krajinářem/architektem formou rámcové dohody. 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

e) využití areálu bývalé tržnice (Husovo nám.), případné oplocení 
Městský architekt představil návrhy využití daného prostoru. 
 
Závěr: 
Komise doporučuje, aby městský architekt představil své návrhy daného prostoru na poradě projektů. 
Komise z prezentovaných návrhů doporučuje umístění food courtu včetně uzavření prostoru 
(oplocení) bývalé tržnice. 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

f) schody kostel sv. Kříže 
Členové komise byli informování o plánované opravě schodiště u vchodu do kostela sv. Kříže. 
 
Závěr: 
Komise doporučuje, aby se tématem opravy schodiště do kostela sv. Kříže zabývala i na svém příštím 
jednání, kde dané téma bude prezentovat odbor OMH včetně názoru památkářů. 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

g) využití pozemků Bynov – pozemky p.č. 761/105 a 761/4 
Pan náměstek Smíšek informoval členy komise o možném využití pozemků p.č. 761/105 a 761/4 
v Bynově. 
 
Závěr: 
Komise doporučuje pro dané pozemky kombinaci volnočasové aktivity s parkovištěm pro osobní 
automobily. Komise doporučuje radě města, aby pověřila odbor OMH přednést dané téma na poradě 
projektů s možností zahájení přípravy na zpracování projektové dokumentace. 
 
Hlasování, 4 pro. 
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h) kotva na nábřeží 
Členům komise byl předložen požadavek autora plastiky kotvy na nábřeží. Dle požadavku autor 
upozornil, že jako hlavní materiál u plastiky bylo použito oceli ATMOFIX, která se nemusí ošetřovat 
nátěrem, izolační vrstva je vytvářena přirozenou oxidací, neboť vrstva rzi právě takovou ochranu 
garantuje; povrch díla byl však přesto několikrát natírán. A dále aby došlo k provedení dokončení 
nejbližšího okolí plastiky, tedy z říčních valounů neohraničený povrch s několika zapuštěnými většími 
balvany. 
 
Závěr: 
Komise nedoporučuje z důvodu bezpečnosti dokončení okolí plastiky umístěním kamenů a balvanů. 
Komise doporučuje odstranění nátěru na úroveň původního barevného řešení. 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

i) zastřešení zastávky MHD naproti prodejně Technik – Přípeř 
Pan náměstek Smíšek informoval členy komise o požadavku ze strany občanů o zastřešení zastávky 
MHD naproti prodejně Technik – Přípeř. 
 
Závěr: 
Komise doporučuje radě města pověření městského centra kultury a cestovního ruchu ve spolupráci 
s externím cyklokoordinátorem k prověření možnosti umístění „vyhlídkového altánu“ na Labské 
cyklostezce v místě zastávky MHD v návaznosti na možnost získání dotace. 
 
Hlasování, 4 pro. 

 
j) oplocení dětského hřiště, ulice Labská, nábřeží 

Členové komise byli informováni o problému s oplocením dětského hřiště a nemožnosti chození skrz 
toto hřiště. 

 
Závěr: 
Komise doporučuje radě města pověření odboru OKD o zjištění aktuálního stavu oplocení a o 
možnostech řešení průchodnosti dětského hřiště na pozemku p.č. 251/2, k.ú. Děčín 
 
Hlasování, 4 pro. 
 

k) průchod parkem u budovy ČEZ, Teplická ulice 
Členové komise diskutovali nad problémem uzavření průchodnosti parku u budovy ČEZ, Teplická ul. 
pozemku p.č. 784, k.ú. Podmokly. 
 
Závěr: 
Komise doporučuje radě města pověření odboru OKD a OSC o ověření současného stavu a o 
možnostech odstranění uzavření průchodnosti parku u budovy ČEZ, Teplická ul. pozemku p.č. 784, 
k.ú. Podmokly. 
 
Hlasování, 4 pro. 

 

2 DOPORUČENÍ KOMISE 

 bod a) 
Komise doporučuje radě města schválit umístění hodin v prostoru mezi OD Billa a autobusovou 
zastávkou v ulici Tyršova. Hodiny by měly být ve stejném designu jako nové hodiny umístěné 
v městské části Podmokly. 

bod b) 
Komise doporučuje radě města schválit protažení stávajících obrubníků u parkoviště i na místa, kde 
doposud schází, úpravu ploch se zatravňovací dlažbou a umístění rostlin vizuálně oddělující parkovací 
plochu od rybníka. 
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bod c) 
Komise doporučuje téma parkovacích míst před budovou VZP v Myslbekově ulici vrátit do Dopravní 
komise, která ve spolupráci se stavebním úřadem prověří existenci povinnosti při stavebním povolení 
budovy VZP mít parkovací místa, kolik a v jakém umístění. Případně znovu navrhnou jiné řešení 
parkování u budovy VZP. 

bod d) 
Komise doporučuje radě města vytvořit pracovní tým (včetně architekta města) spolupracující se 
Státním pozemkovým úřadem na téma pozemkových úprav.  
Komise doporučuje radě města, aby dále pověřila kancelář architekta města, aby se tímto tématem 
zabývala ve spolupráci s externím krajinářem/architektem formou rámcové dohody. 

bod e) 
Komise doporučuje, aby městský architekt představil své návrhy daného prostoru na poradě projektů. 
Komise z prezentovaných návrhů doporučuje umístění food courtu včetně uzavření prostoru 
(oplocení) bývalé tržnice. 

bod f) 
Komise doporučuje, aby se tématem opravy schodiště do kostela sv. Kříže zabývala i na svém příštím 
jednání, kde dané téma bude prezentovat odbor OMH včetně názoru památkářů. 

bod g) 
Komise doporučuje pro dané pozemky kombinaci volnočasové aktivity s parkovištěm pro osobní 
automobily. Komise doporučuje radě města, aby pověřila odbor OMH přednést dané téma na poradě 
projektů s možností zahájení přípravy na zpracování projektové dokumentace. 

bod h) 
Komise nedoporučuje z důvodu bezpečnosti dokončení okolí plastiky umístěním kamenů a balvanů. 
Komise doporučuje odstranění nátěru na úroveň původního barevného řešení. 

bod i) 
Komise doporučuje radě města pověření městského centra kultury a cestovního ruchu ve spolupráci 
s externím cyklokoordinátorem k prověření možnosti umístění „vyhlídkového altánu“ na Labské 
cyklostezce v místě zastávky MHD v návaznosti na možnost získání dotace. 

bod j) 
Komise doporučuje radě města pověření odboru OKD o zjištění aktuálního stavu oplocení a o 
možnostech řešení průchodnosti dětského hřiště na pozemku p.č. 251/2, k.ú. Děčín 

bod k) 
Komise doporučuje radě města pověření odboru OKD a OSC o ověření současného stavu a o 
možnostech odstranění uzavření průchodnosti parku u budovy ČEZ, Teplická ul. pozemku p.č. 784, 
k.ú. Podmokly. 

 

 NOVÉ ÚKOLY 

 • X 
 

 STÁVAJÍCÍ ÚKOLY  

 • Úkoly členů komise: 
o x 

• Úkoly magistrátu: 
o x 

• Úkoly vedení města: 
o X 

3 DALŠÍ JEDNÁNÍ 

 bude upřesněno 

  

  

Zapsal: Mgr. Jiří Veselý, OSIT, v.r. 
 
Schválil: Ing. arch. Vlastimil Stránský, zástupce předsedy, v.r. 


